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GRUNDEJERFORENINGEN I LODSHAVEN 

 
Referat fra bestyrelsesmøde, afholdt den 18-09-2017, kl. 18.30 

Deltagere: Lone, Dorte, Ellen og Asta. 

Referent: Asta. 

 

Dagsorden: 

 

0. Inden mødet går vi en tur i området og ser på forslag til evt. beplantning 

 

1. Godkendelse af sidste mødereferat 

2. Godkendelse af dagsorden. 

3. Gensidig information. 

i. Tang ved Vesterhave ( Dorte) 

ii. Godkendelse af stakit ved nr. 1,2,3 ( mail) 

4. Behandling af henvendelser til bestyrelsen. 

5. Tilbud fra gartner 2018 ( vedhæftet) 

6. Forslag til fornyelse ????? 

i. Fliser ved cykler i carport ved nr. 4-5 

7. Søen. 

8. Nyt fra kassereren 

9. Fælleshus. 

10. Evt. 

11. Næste møde. 

 

0. Gåtur i området og forslag til evt. beplantning. 

Vi indledte mødet med en gåtur i området for at finde forslag til genbeplantning. Vi enedes om laurbær 

omkring de to affaldspladser ved søhusene og en hvidtjørn ved vandstenen over for fælleshuset. 

Enighed om at lægge sten under bænk ved sandkasse, så den bliver stående udenfor gyngepladsen 

 

Langs hæk ud mod græsplæne plantes tjørn så den bare jord dækkes med grønt. 

 

1.  Godkendelse af sidste mødereferat. 

Mødereferatet fra sidste bestyrelsesmøde blev ikke underskrevet, da Frank var fraværende. 

 

2. Godkendelse af dagsorden.  

Dagsorden godkendt, uden bemærkninger. 
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3. Gensidig information i bestyrelsen. 

i. Tang ved Vesterhave ( Dorte) 

Der har forskellige løsningsforslag, men da der endnu ikke foreligger et referat, afventer vi. 

ii. Godkendelse af stakit ved nr 1,2,3 ( mail) 

Godkendt uden yderligere kommentarer. 

iii. Der har været eftersyn af fælleshusets fyr. Ingen kommenter desangående. 

 

4. Behandling af henvendelser, til bestyrelsen.   
Ingen hyenvendelser     

 

5. Tilbud fra gartner 2018 ( vedhæftet). 

Tilbuddet ser godt ud, men der var bred enighed om, at forbedring ift. de udførte opgaver er 

ønskværdigt. 

 

6. Forslag til fornyelse 

i. Fliser ved cykler i carport ved nr 4-5 

   Vi enedes om, at forslaget kunne kollidere med generalforsamlingens beslutning om ikke at lægge 

fliser i carportene. 

 

7. Søen. 

Søen har det tilsyneladende bedre. Lone undersøger, hvornår kransnålsalgerne skulle sættes ud. 

Åkanderne skal snart ’beskæres’. 

  

                                                                                                                                                                                                                                                                      

8. Information fra kassereren.  

Regnskabet blev gennemgået. Ingen kommentarer. 

 

SEAS har henvendt sig til Ellen vedr. flytning af transformatortårn fra trekanten uden for vores område 

til det nordøstlige hjørne af vores område.  

 

Det er vigtigt, at der ikke parkeres foran pumpestationen ved nr. 26, da den ellers ikke kan renses/ 

vedligeholdes. Dorte undersøger mulighederne for at få lavet et autoriseret skilt. 

 

9. Info fra fælleshus. 

Sommerfesten var en stor succes. Det var positivt, at nye beboere deltog. 

              

10. Eventuelt. 

Der var ikke noget under dette punkt 

 

11. Næste møde:  

Næste bestyrelsesmøde er fastsat til d. 16-11- 2017. kl. 19.00 

 

Mødet slut kl. 20.00. 
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Underskrifter, der godkender referatet. 

 

 

------------------------------------------  dato: __________________ 

 

 

------------------------------------------  dato: __________________ 

 

 

------------------------------------------  dato:___________________ 

 

 

-------------------------------------------  dato:___________________ 

 

 

-------------------------------------------  dato:___________________ 

 

 

 

 

 

 


